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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 14.februāris                protokols Nr. 4. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 09.02.2024.plkst. 09:01 

- atklāta 14.02.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par telpu grupas nodošanu valdījumā  Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un 

sociālās aprūpes centrs” un pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu, Gaismas ielā 19 k-8, 4.stāvā, 

Ķekavā;  

2. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Kalna iela 17A, Baldonē, atsavināšanu;  

3. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Jaunzemdegas", Baldones pagastā, atsavināšanu;  

4. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Salnas", Baldones pagastā, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma Draudzības iela 1A, Baldonē, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma Lauku iela 15, Baldonē, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma "Ēras", Daugmales pagastā, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma Kalna iela 2, Baldonē, atsavināšanu;  

10. Par atļauju turpināt nekustamā īpašuma “Eglītes”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 

atsavināšanas procesu;  

11. Par labojumu līgumā ““Vienošanās par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības” par Pļavu 

iela 41-3, Odukalnā. 

Attīstības komitejas jautājumi 

12. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajos 

īpašumos “Arumiņi”, “Līdakas”, “Jaundaugavas”, “Augstkalni”, “Lankas”,  “Ķilp-Pundiņi-

1, “Samantas, “Cigoriņi”, “Ķilp – Pundiņi” Alejās, un Vimbukrogā, Ķekavas pagastā;  

13. Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra domes lēmumā Nr. 12;  

14. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Bērzumnieki-1”, 

Ķekavas pagastā;  

15. Par detālplānojuma “Gurnicas” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

“Gurnicas”, Ķekavas pagastā;  

16. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vectēraudi”, Ķekavas 

pagastā;  

17. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Teiksmas”, 

Odukalnā, Ķekavas pagastā, izstrādei;  

18. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Karūnas”, Ķekavā;  

19. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Mašēni”, 

Ķekavā, izstrādei;  

20. Par administratīvā līguma slēgšanu detālplānojuma “Mežnoras” Daugmales pagastā, 

īstenošanai;  

21. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu Daugavas ielā 2, Baldonē;  

22. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu Rīgas ielā 91, Baldonē;  

23. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajā īpašumā “Lauku iela”, Baldonē;  
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24. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Āpši”, Baldones 

pagastā;  

25. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Mašenu sils” zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250020186, Baldones 

pagastā;  

26. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Pilskalna Mežs”,  

Daugmales pagastā, sadalei;  

27. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamā īpašuma “Gaismas”, Daugmalē, 

Daugmales pagastā, sadalīšanai;  

28. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Plēsumi”,  Daugmales 

pagastā, sadalīšanai;  

29. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma  Lāču iela, Baložos, 

sadalei;  

30. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai “Tomuļi”, 

Daugmales pagastā;  

31. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma “Žeberi”, Baldones pagastā,   zemes 

vienības daļai, kurai piešķir apbūves tiesību. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

32. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “MiniEduAgri”. 

Drošības komitejas jautājumi  

33. Par iekšējo noteikumu "Videonovērošanas noteikumi" apstiprināšanu;  

34. Par iekšējo noteikumu "Personas datu pieprasījumu izskatīšanas un atbildes sniegšanas 

kārtība" apstiprināšanu;  

35. Par iekšējo noteikumu "Personas datu aizsardzības pārkāpumu atklāšanas, izmeklēšanas un  

ziņošanas kārtība" apstiprināšanu;  

36. Par iekšējo noteikumu "Personas datu aizsardzības noteikumi" apstiprināšanu;  

37. Par iekšējo noteikumu "Fotografēšanas, filmēšanas un audioierakstu veikšanas kārtība" 

apstiprināšanu;  

38. Par iekšējo noteikumu "Darbinieku personas datu privātuma politika" apstiprināšanu. 

Apvienoto komiteju jautājumi  

39. Par Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas sastāva maiņu;  

40. Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par domes priekšsēdētāja, priekšsēdētāja 

vietnieku, domes deputātu, pašvaldības izpilddirektora un institūcijas vadītāju ētikas normu 

pārkāpumiem sastāva maiņu;  

41. Par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta apstiprināšanu (uz domi).  

 

 

 

Sēdi vada – Domes priekšsēdētājs Juris Žilko, domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols. 

Sēdi protokolē – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  
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Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Iekšējā auditore Viktorija 

Belova, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja 

Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, Datu aizsardzības speciāliste Baiba 

Barkāne, Eksperte telpiskās plānošanas un būvniecības jautājumos Monta Ābele-Sedliņa, 

Informācijas tehnoloģijas vadītājs Mārtiņš Egle,  

 

Sēdē nepiedalās: Dace Cīrule, Ineta Romanovska.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

J. Žilko atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē, ka attaisnotu iemeslu dēļ deputāts Rihards 

Gorkšs sēdē piedalīsies attālināti. 

 

 

Par darba kārtību 

J. Žilko informē par izsludināto darba kārtību. Viņš aicina deputātiem sniegt komentārus par 

iesniegtajiem priekšlikumiem. 

Voldemārs Pozņaks, Aigars Vītols Valts Variks sniedz skaidrojumu par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

Jautājumu sadaļā izsakās  - Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Aigars 

Vītols, Juris Jerums, Juris Žilko, Arnolds Keisters, Jānis Zvaigzne, Māris Zelčs, Karina Putniņa. 

Debatē - Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks, Andris Vītols, 

Elīna Rasnace, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Gatis Līcis. 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Jautājumu un citu priekšlikumu par darba kārtību nav un Žilko aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1. Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Domes sēdes darba kārtības 34., 35., 36., 37., 38., 39.jautājumu izskatīt kā 2., 3., 4., 5., 6., 

7.jautājumu.,  

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Valts Variks), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Jautājumu - Par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta apstiprināšanu skatīt kā 

1.jautājumu pēc darba kārtības, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

3. Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Izslēgt no darba kārtības jautājumu - Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam ”Bērzumnieki-1”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā un skatīt 

atkārtoti Attīstības komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

4. Priekšlikums no Valta Varika –  

Darba kārtību papildināt ar punktu "Par domes priekšsēdētāja vietnieka iespējamo 

pilnvaru pārkāpumu un informācijas slēpšanu". Izskatīt kā otro jautājumu, 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 7 (Andris Ceļmalnieks, Andris 

Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 

8 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem un Žilko aicina balsot par 

koriģēto sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 14.februāra sēdes darba kārtību. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:25 līdz 10:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
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APVIENOTĀS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

 

41. 
Par pašvaldības 2024.gada budžeta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:38:18) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – Izskatot Ķekavas novada pašvaldības iestāžu vadītāju, 

aģentūras direktora un struktūrvienību vadītāju iesniegtos budžeta pieprasījumus 2024.gada 

budžetam, kā arī, ņemot vērā 2023.gada budžeta izpildi, konstatēts, ka budžeta pieprasījumi ir 

pamatoti ar finanšu nepieciešamību un pašvaldības funkciju izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Valts Variks, Anda Pūriņa, Edgars Melnieks, Karina 

Putniņa, Vera Kļaviņa, Elīna Rasnace, Kristīne Danovska, Linda Zaķe, Valts Variks, Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:26 līdz 12:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Ceļmalnieks, Karina Putniņa, Andris Vītols, Aigars Vītols, Juris Jerums, 

Voldemārs Pozņaks, Elīna Rasnace, Valts Variks, Gatis Līcis.  

Juris Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Elīnas Rasnaces –  

Palielināt ieņēmumus no zemes pārdošanas EKK 13.2.1.0 par 60 000 EUR un līdzekļus 

novirzīt PII "Vāverīte" EKK 5250 vecā korpusa 1. stāva gaiteņa un telpu remontam, 

saskaņā ar iestādes sākotnējo budžeta pieprasījumu un sagatavoto remontdarbu tāmi, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Ineta Lazda, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Andris Ceļmalnieks izsakās par balsojumu – balsoju “pret”, un arī pārējos priekšlikumos, 

kas skars sagatavoto budžeta projektu balsošu “pret”, jo uzskatu, ka šajā Domes sēdē nav 

jābūt budžeta grozījumiem.  

 

 

2.priekšlikums no Valta Varika –  

Paredzēt līdzekļus PII "Vāverīte" pagraba bīstamo cauruļvadu atjaunošanai 50000 EUR. 

Līdzekļi no teritoriju uzturēšanas izcenojumu pārskatīšanas., 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 8 

(Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Edgars Brigmanis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.  
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3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par alternatīvo lēmumprojektu un saistošo noteikumu projektu., 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
4.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Pardzēt līdzekļus Veselības un sociālās aprūpes centra Baldones nodaļas doktorāta 

koplietošanas telpu renovācijai 20289 eur apmērā no Īpašumu pārvaldes budžeta EKK 

koda 2241 -Pašvaldības ēku nelielie remonti, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 2 (Edgars Brigmanis, 

Indra Priede), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.  
 

Inese Jēkabsone izsakās par balsojumu – izvirzot šo priekšlikumu, gribēju vērst uzmanību 

tam, ka paradzēto summu remontam, iespējams, vajadzēja dalīt daļās.    

 
5.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Palielināt atbalstu ģimenēm- Aukļu pakalpojuma saņēmējām līdz 237,65 EUR par bērnu 

mēnesī, nepieciešamo papildus finansējumu 23 000 EUR apmērā, iegūstot no deputātu un 

domes vadības atalgojuma iesaldēšanas 2023.gada līmenī, līdzīgi kā Rīgas pašvaldībā, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 7 (Andris 

Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.  

 
 

6.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atgriezt budžetā 20 000 EUR Ēku siltināšanas līdzfinansējumam, kas tika izņemti laikā 

starp 25.janvāri un 8.februāri. Finansējumu iegūt no deputātu un domes vadības 

atalgojuma iesaldēšanas 2023.gada līmenī, līdzīgi kā Rīgas pašvaldībā, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 8 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.  

 
G. Līcis izsakās par balsojumu – nevarēju atbalstīt šādu priekšlikumu, jo šādu izšķērdību 

neatbalstu. Jo Rīgas Domes priekšsēdētājam ir birojs ar septiņiem darbiniekiem, un  katram 

priekšsēdētāja vietniekam ir pieci darbinieki, Ķekavas pašvaldībā tas tā nav.  
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J. Jerums izsakās par balsojumu – šis priekšlikums bija par Rīgas pašvaldības un Domes 

darbiniekiem, kuriem algas šogad netika palielinātas.  

 

Andris Vītols izsakās par balsojumu – balsoju “pret”, jo nevar salīdzināt Ķekavas novada domes 

un Rīgas domes priekšsēdētāja atalgojumus. Rīgas domes priekšēdētāja vietnieka atalgojums ir 

aptuveni 5000 EUR, tādēļ viņi indeksāciju atalgojumam neveic.  

 

7.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atgriezt budžetā 50 000 EUR PII Vāverīte cauruļvadu nomaiņai, kas tika izņemti laikā 

starp 25.janvāri un 8.februāri. Finansējumu iegūt no domes priekšsēdētāja vietnieku skaita 

samazināšanas no 3 uz 2 vietniekiem, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 9 

(Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 3 (Indra Priede, Ineta 

Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
8.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atgriezt budžetā 60 000 EUR Apgaismojuma izbūvei Baložos, starp Uzvaras prospektu un 

Ezera ielu, kas tika izņemti laikā starp 25.janvāri un 8.februāri. Finansējumu iegūt no 

domes priekšsēdētāja vietnieku skaita samazināšanas no 3 uz 2 vietniekiem, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 9 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Andris Vītols izsakās par balsojumu – balsoju “pret”, jo, kā jau minēju, iepriekšējā gadā Rīgas 

domes priekšsēdētāja vietnieka atalgojums tika palielināts no 2698 EUR uz 5346 EUR. Tieši 

tāpēc iesaldē atalgojumu.  

 

J. Jerums izsakās par balsojumu – balsoju “par”, jo atgādināšu, ka Andra Vītola atalgojums 

šogad būs 3981 EUR.  

 
9.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atgriezt budžetā 12 000 EUR PII Zvaigznīte nojumju remontam/nomaiņai, kas tika izņemti 

laikā starp 25.janvāri un 8.februāri. Finansējumu iegūt no domes priekšsēdētāja vietnieku 

skaita samazināšanas no 3 uz 2 vietniekiem, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 9 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 4 (Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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10.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atgriezt budžetā 28 000 EUR Mūzikas skolas jumta logu nomaiņai, kas tika izņemti laikā 

starp 25.janvāri un 8.februāri. Finansējumu iegūt no domes priekšsēdētāja vietnieku skaita 

samazināšanas no 3 uz 2 vietniekiem, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 10 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

J. Jerums izsakās par balsojumu –gribēju pateikties Varika kungam un Putniņas kundzei par 

atbalstu balsojumos, kā arī paust izbrīnu par to, ka opozīcijas deputāti neatbalstīja priekšlikumu 

par domes priekšsēdētāja vietnieku skaita samazināšanu. 

 

G. Līcis izsakās par balsojumu – neatbalstīju Jeruma kunga priekšlikumus, jo budžeta sadaļā 

atrēķinot deputāta algu, ietaupījums būtu aptuveni 40 000 Eur, bet Jeruma kungs ir norādījis, ka 

kopējais ieguvums būtu 180 000 Eur. Priekšlikumi nav korekti.  

 

 
11.priekšlikums no Valta Varika –  

Saglabāt finansējumu, ko pašreizējā domes vadība grib samazināt Ķekavas vidusskolas 

tehnoloģiju kabineta aprīkojumam  - 86500 EUR. Finansējuma avots - paredzamais 

ietaupījums no pašvaldības ceļu uzturēšanas izmaksām 66500 EUR (nekorekts 

pieņēmums). 20000 EUR 17 metāla arkas, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 10 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 

(Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
12.priekšlikums no Valta Varika –  

Atjaunot finansējumu, ko pašreizējā domes vadība grib samazināt Teritoriju 

apsaimniekošanas sadaļā "Ķekavas upes deltas labiekārtošanas un krastu stiprinājumu 

projektēšana" 30000 EUR. Finansējums no pēkšņi izdomātā Vanagkalna estrādes metu 

konkursa, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 

10 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 

(Indra Priede, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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13.priekšlikums no Valta Varika –  

Atjaunot finansējumu , ko domes pašreizējā vadība paredzējusi samazināt Ķekavas 

vidusskolas fasāžu atjaunošanas remontam 130000 EUR. Finansējums sākotnēji 

paredzētais, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 10 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
14.priekšlikums no Valta Varika –  

Atjaunot finansējumu 70000 EUR tiltiņa izbūvei pār Ķekavas upi uz grilparku, ko 

pašreizējā domes vadība ir atcēlusi. Finansējums no teritoriju uzturēšanas izcenojumu 

pārskatīšanas, 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 8 (Andris 

Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
15.priekšlikums no Valta Varika –  

Paredzēt finansējumu 70000 EUR gājēju tilta izbūvei pār Ķekavas upi pie bērnu rotaļu 

laukuma. Finansējums no teritoriju uzturēšanas izcenojumu pārskatīšanas, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 8 

(Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
16.priekšlikums no Valta Varika –  

Atjaunot finansējumu bērnu un senioru Ziemassvētku paciņām 12000 EUR, ko esošā 

domes vadība grib novirzīt apgaismojuma izbūvei svešā īpašumā Baložu mežā, 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsi "Par" (Valts Variks), "Pret" – 9 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
A.Keisters izsakās par balsojumu – balsoja “pret”, šis finansējums 12000 EUR   ir par maz, lai 

apdāvinātu  bērnus un seniorus.  
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17.priekšlikums no Valta Varika –  

Neparedzēt nekādu finansējumu Baldones sanatorijas pirkšanai un uzspridzināšanai 

saskaņā ar domes priekšsēdētāja J. Žilko sacīto LA žurnālistei (LA 2024.gada 4. janvāra 

izdevums), 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 1 

(Andris Vītols), "Atturas" – 2 (Elīna Rasnace, Juris Žilko), "Nepiedalās" – 10 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Ineta Lazda, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

G. Līcis izsakās par balsojumu – par priekšlikumu nebalsoja, jo nav saprotams kā var 

neparedzēt to, kas nav paredzēts.  

 
Andris Vītols izsakās par balsojumu – balsoja “pret”, jo ir pret Baldones sanatorijas 

spridzināšanu.  

 
J. Jerums izsakās par balsojumu – lūdz juristam skaidrot balsojumu.  

 
V. Variks izsakās par balsojumu – balsoja “par” un arī vēlas noskaidrot balsojuma rezultātu.  

 
18.priekšlikums no Valta Varika –  

Pašvaldības budžetā paredzēto Ekstrēmā krusta ceļa finansējumu novirzīt 

nepieciešamajam Vanagkalna estrādes remontam, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – 10 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Atturas" – 2 (Indra Priede, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
19.priekšlikums no Valta Varika –  

Paredzēt finansējumu Ķekavas vidusskolas sporta zāles tekošā jumta remontam 20000 

EUR. Finansējums no līdzekļiem, ko LVC sarunās solĪja J.Žilko Jaunsila ceļu asfaltēšanai, 

kad viņš piekrita autoceļa V6 pārvada pār Ķekavas apvedceļu nebūvēšanai. Šobrīd darbi 

paredzēti no pašvaldības budžeta, 

Atklāti balsojot 

ar 1 balsi "Par" (Valts Variks), "Pret" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris 

Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 7 (Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
 

Sēdes vadību pārņem Domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols. 
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20.priekšlikums no Gata Līča–  

Paredzēt papildus līdzekļus 13.42 eiro apmērā ilggadējā bijušā domes priekšsēdētāja un 

domes priekšsēdētāja vietnieka Valta Varika  apmācībai darbam ar mūsu sistēmu Namejs, 

lai viņš spētu kvalitatīvi iepazīties ar dokumentiem ārpus domes sēdēm, kā to dara pārējie 

18 deputāti, par ko viņam maksā algu Ķekavas novada nodokļu maksātāji, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Juris Žilko, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze), "Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda), "Nepiedalās" – 3 (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Rihards Gorkšs), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
Sēdes vadību pārņem Domes priekšsēdētājs Juris Žilko.  

 

J. Jerums izsakās par balsojumu – balsojumā nepiedalījās, jo priekšlikums nav pietiekami 

kvalitatīvi sagatavots un nebija norādīts finanšu avots.  

 

K. Hāze izsakās par balsojumu – balsoja “pret”, jo ir pret izšķērdību.  

 

J. Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), "Atturas" – 2 

(Elīna Rasnace, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.3/2024 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības 2024.gada budžetu”. 

Lēmums pielikumā.  

 
Deputāti izsakās par balsojumu.  

 

 Karina Putniņa – pasakās budžeta sagatavošanas komisijai par lielo ieguldīto darbu. 

Balsojumā atturējās, jo daudzām budžeta sadales pozīcijām nepiekrīt.  

 

Elīna Rasnace – arī atturējās, jo uzskata, ka īstais budžeta projekts būs pavasarī pēc budžeta 

grozījumiem.  

 

Arnolds Keisters – izsaka pateicību par budžeta izstrādi.  

 

Andris Ceļmalnieks – balsoja “par” un izsaka gandarījumu par veltīto laiku budžeta 

apstiprināšanai. Aicina veikt darbus tā, lai budžeta atlikums tiktu lietderīgi izmantots.  

 

Inese Jēkabsone  - balsoja “par”, neskatoties, ka priekšlikumi netika atbalstīti, cer, ka tie tiks 

atbalstīti budžeta grozījumos.  

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.  

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:41 līdz 15:50. 
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DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

33. 
Par iekšējo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:4913) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības iekšējo noteikumu “Videonovērošanas noteikumi” apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā izsakās  - Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Baiba 

Barkāne, Jānis Zvaigzne, Andris Vītols, Juris Žilko.  

Debatē – Juris Jerums, Arnolds Keisters, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J.Žilko aicina balsot par izvirzītajiem  

priekšlikumiem.  

 
1. Priekšlikums no Jura Jeruma -   

Ņemot vērā ilgstošās diskusijas, atgriezt jautājumu izskatīšanai komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 

(Arnolds Keisters, Gatis Līcis), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka –  

Noteikumu 7.punktā vārdkopu "atbildīgā iestāde" aizstāt ar vārdkopu "iestādes vadītājs", 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: par priekšlikumu nebalsot.  

 

 

Par sagatavoto lēmuma projektu nebalso, pārvirzot to izskatīšanai Drošības komitejā.  

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:54 līdz 2024. gada 15. februāra plkst 9:00. 
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Sēdi atsāk 2024. gada 15. februārī plkst. 9:00 

 
 

Sēdi vada – Domes priekšsēdētājs Juris Žilko, domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols. 

Sēdi protokolē – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks.  

 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Iekšējā auditore Viktorija 

Belova, Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars 

Melnieks, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks 

Juris Križanovskis, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, Datu 

aizsardzības speciāliste Baiba Barkāne, Eksperte telpiskās plānošanas un būvniecības jautājumos 

Monta Ābele-Sedliņa.  

 

Ieinteresētās personas – Andis Adats (Simbolikas komisijas loceklis). 

 

Sēdē nepiedalās: Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone.  

 

34. 
Par iekšējo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.0:03:35) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības iekšējo noteikumu “Personas datu pieprasījumu izskatīšanas un atbildes sniegšanas 

kārtība” apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā izsakās  - Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks, Karina Putniņa, 

Juris Žilko, Baiba Barkāne.  

Debatē – Voldemārs Pozņaks, Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Arnolds Keisters, Juris Jerums, 

Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J.Žilko aicina balsot par izvirzītajiem  

priekšlikumiem. 

 
1. Priekšlikums no Jura Jeruma -   

Ņemot vērā, ka 3-8.jautājumi ir skatāmi kā kopums un saistībā ar to, ka 3.jautājums tika 

atgriezts atkārtotai izskatīšanai komitejā, arī šo jautājumu atgriezt izskatīšanai komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 1 (Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, 

Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Priekšlikums no Elīnas Rasnaces -   

24.2. punktu izteikt šādā redakcijā: "24.2. pieprasīt samaksu, ņemot vērā 

administratīvās izmaksas, kas saistītas ar informācijas vai saziņas nodrošināšanu vai 

pieprasītās darbības veikšanu", 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: par priekšlikumu nebalsot.  
 

Par sagatavoto lēmuma projektu nebalso, pārvirzot to izskatīšanai Drošības komitejā.  

 

 

 

35. 
Par iekšējo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:19:41) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības iekšējo noteikumu “Personas datu aizsardzības pārkāpumu atklāšanas, 

izmeklēšanas un ziņošanas kārtība” apstiprināšanuJautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. 

Pozņaks aicina balsot par izstrādāto lēmumprojektu. 

Jautājumu sadaļā izsakās  - Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums, Andris Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J.Žilko aicina balsot par izvirzīto  

priekšlikumu. 

 
Priekšlikums no Jura Jeruma -   

Ņemot vērā, ka 3-8.jautājumi ir skatāmi kā kopums un saistībā ar to, ka 3.jautājums tika 

atgriezts atkārtotai izskatīšanai komitejā, arī šo jautājumu atgriezt izskatīšanai komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Par sagatavoto lēmuma projektu nebalso, pārvirzot to izskatīšanai Drošības komitejā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:55 līdz plkst 11:05. 
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36. 
Par iekšējo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:36:12) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības iekšējo noteikumu “Personas datu aizsardzības noteikumi” apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā izsakās  - Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums, Baiba Barkāne, 

Jānis Zvaigzne.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J.Žilko aicina balsot par izvirzīto  

priekšlikumu. 

 
Priekšlikums no Jura Jeruma -   

Ņemot vērā, ka 3-8.jautājumi ir skatāmi kā kopums un saistībā ar to, ka 3.jautājums tika 

atgriezts atkārtotai izskatīšanai komitejā, arī šo jautājumu atgriezt izskatīšanai komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Valts Variks), "Pret" – 1 (Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

J.Žilko aicina balsot par lēmumprojektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iekšējos noteikumus “Personas datu aizsardzības 

noteikumi”.  

Lēmums pielikumā.  

 
Par balsojumu izsakās Voldemārs Pozņaks – pasakās par to, ka vairākums deputātu 

lēmumprojektu atbalstīja.  
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37. 
Par iekšējo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:33) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības iekšējo noteikumu “Fotografēšanas, filmēšanas un audioierakstu veikšanas kārtība” 

apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā izsakās  - Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks, Monta Ābele-Sedliņa, Māris 

Zelčs, Valts Variks.  

Debatē – Voldemārs Pozņaks,  Juris Jerums, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Valts Variks. 

Valts Variks izsaka deputāta pieprasījumu – centrālajai administrācijai sniegt skaidrojumu vai 

deputāts drīkst Domes sēdes laikā izteikt aicinājumu sekot līdzi aktivitātēm deputāta 

personīgajos Sociālajos tīklos, īpaši priekšvēlēšanu periodā pašam kandidējot.  

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J.Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma -   

Ņemot vērā, ka 3-8.jautājumi ir skatāmi kā kopums un saistībā ar to, ka 3.jautājums tika 

atgriezts atkārtotai izskatīšanai komitejā, arī šo jautājumu atgriezt izskatīšanai komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

J. Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iekšējos noteikumus “Fotografēšanas, filmēšanas 

un audioierakstu veikšanas kārtība”.  

Lēmums pielikumā.  

 
Deputāti izsakās par balsojumu. 

 

Voldemārs Pozņaks - pasakās par to, ka vairākums deputātu lēmumprojektu atbalstīja.  

 

Juris Jerums- no balsojuma atturējās, jo uzskata, drošības jautājumu kopumu nevajadzēja dalīt 

un visus vajadzēja atlikt atkārtotai skatīšanai komitejā. 

 

Andris Vītols – balsoja par un izsaka pateicību deputātam V. Pozņakam par ieguldīto darbu.  
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Sēdē pārtraukums no plkst. 13:14 līdz plkst 14:15. 

 

 

38. 
Par iekšējo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:17:47) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības iekšējo noteikumu “Darbinieku personas datu privātuma politika” apstiprināšanu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un J.Žilko aicina balsot par izvirzīto  priekšlikumu. 

 
Priekšlikums no Jura Jeruma -   

Ņemot vērā, ka 3-8.jautājumi ir skatāmi kā kopums un saistībā ar to, ka 3.jautājums tika 

atgriezts atkārtotai izskatīšanai komitejā, arī šo jautājumu atgriezt izskatīšanai komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 0 balsīm "Par", "Pret" – 6 (Andris Vītols, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Elīna Rasnace, Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

J.Žilko aicina balsot par lēmumprojektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Ineta 

Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iekšējos noteikumus “Darbinieku personas datu 

privātuma politika”.  

Lēmums pielikumā.  

 
Par balsojumu  izsakās Juris Žilko – balsoja “par” ar cerību, ka, ja arī šajā lēmumā būs 

nepilnības, nenāksies klausīties pārmetumus par to, ka deputāti atbalstījuši lēmumprojektu.   
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par telpu grupas nodošanu valdījumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:21:31) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze - Pašvaldībā 2024.gada 23.janvārī saņemts Pašvaldības 

aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” iesniegums, ar lūgumu nodot 

valdījumā telpas nekustamā īpašuma Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, 4.stāvā, aptuveni 777,6 kv.m. 

platībā, lai nodrošinātu efektīvu grupu dzīvokļu pārvaldīšanas darbību plānošanu, organizēšanu 

un pārraudzību, ņemot vērā to, ka, īstenojot projekta “Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu 

infrastruktūras izveide un attīstība Ķekavas novada pašvaldībā” 2.kārtu, Gaismas ielā 19 k-8, 

Ķekavā, 4.stāvā izveidoti 10 grupu dzīvokļi pilngadīgām personām ar garīga rakstura 

traucējumiem, kurām ir objektīvas grūtības dzīvot patstāvīgi, vienlaikus nav nepieciešama 

atrašanās ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūcijā, un to, ka grupu 

mājas (dzīvokļa) pakalpojums ir Pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs” nodrošināts pakalpojums.  

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Ineta 

Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” 

valdījumā 4. stāva telpu grupu ar adresi: Gaismas iela 19 k-8, Ķekavā, noslēdzot atbilstošu 

valdījuma līgumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

2. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

 (Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:23:38) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātperosnas 2023.gada 7.septembra 

iesniegums par Ķekavas novada pašvaldībai piederoša nekustamā īpašuma (starpgabala) Kalna 

iela 17A, Baldonē atsavināšanu. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu (starpgabalu) Kalna iela 17A, 

Baldonē, sastāvošu no zemes vienības 683 m2 platībā. 

Lēmums pielikumā.  
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3. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:24:58) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 12.janvārī nolēma noteikt Īpašuma nosacīto cenu EUR 1300,- 

(viens tūkstotis trīs simti euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas 

sēdes lēmuma “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās 

zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” sesto 

pielikumu,  Īpašums paredzēts atsavināšanai pierobežniekiem. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu (starpgabalu) “Jaunzemdegas”, 

Baldones pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,29 ha platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:26:37) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Pašvaldībā saņemts privātperosnas 2023.gada 14.septembra 

iesniegums par Ķekavas novada pašvaldībai piederoša nekustamā īpašuma (starpgabala) 

“Salnas” atsavināšanu.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu (starpgabalu) 

“Salnas”, Baldones pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,31 ha platībā, pārdodot to R.A. 

Lēmums pielikumā.  
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5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:27:57) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2023.gada 5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Draudzības iela 

1A nosacīto cenu EUR 22000,- (divdesmit divi tūkstoši euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 

2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un 

valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums Draudzības iela 1A paredzēts 

atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Draudzības iela 1A, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības 1593 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:29:06) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2023.gada 5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Lauku iela 15 

nosacīto cenu EUR 27600,- (divdesmit septiņi tūkstoši seši simti euro). Saskaņā ar Ķekavas 

novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums Lauku 

iela 15, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Lauku iela 15, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības 1694 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā. 
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7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:30:07) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2022.gada 11.oktobrī nolēma noteikt nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, 

nosacīto cenu EUR 24180,- (divdesmit četri tūkstoši viens simts astoņdesmit euro). Saskaņā ar 

Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums Kļavu 

iela 2, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Kļavu iela 2, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības 1625 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:31:21) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2022.gada 7.novembrī nolēma noteikt nekustamā īpašuma “Ēras” 

nosacīto cenu EUR 9220,- (deviņi tūkstoši divi simti divdesmit euro). Saskaņā ar Ķekavas 

novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. “Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” ceturto pielikumu, nekustamais īpašums 

“Ēras”, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Ēras”, Daugmales pagastā, 

sastāvošu no zemes vienības 0,2167 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  
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9. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:32:14) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2023.gada 5.jūnijā nolēma noteikt nekustamā īpašuma Kalna iela 2, 

kadastra Nr. 8005 001 0177, nosacīto cenu EUR 17300,- (septiņpadsmit tūkstoši trīs simti euro). 

Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās 

teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais 

īpašums Kalna iela 2 paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Kalna iela 2, Baldonē, 

sastāvošu no zemes vienības 1157 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par atļauju turpināt nekustamā īpašuma atsavināšanas procesu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:33:14) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Saņemts iesniegums par atļauju turpināt nekustamā īpašuma 

“Eglītes”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanas procesu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Neizmantot pirmtiesību un atļaut zvērinātam tiesu izpildītājam turpināt nekustamā īpašuma 

“Eglītes”, Daugmalē, Daugmales pagastā, atsavināšanas procesu kreditoru pretenziju 

apmierināšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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11. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:35:12) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu precizēt 

2007.gada 9.novembra vienošanos par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības, kas noslēgta 

starp Ķekavas pagasta dzīvojamo māju privatizācijas komisiju un privātperonu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt starp Ķekavas pagasta dzīvojamo māju privatizācijas komisiju un J.V. 2007.gada 

9.novembrī noslēgtās vienošanās par zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības 1.punktu, 

aizstājot punktā skaitļus “8980/17050” ar skaitļiem “5460/17050”. 

Lēmums pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:33:14) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols - saņemts iesniegums par lokālplānojuma izstrādi, kas aptvers 

deviņus īpašumus Alejās un Vimbukrogā pie Sausās Daugavas. Ir stājies spēkā jauns teritorijas 

plānojums, kas šo teritoriju iekļauj dzīvojamo māju apbūves teritorijā un zemes sadali pa pus 

hektāram. Ja tiks atrisināti pieslēgumi centrālajiem tīkliem, tad pieļaujams atdalāmos zemes 

gabalus samazināt uz pusi. Šobrīd attīstības projekta rosinātājs nācis ar priekšlikumu mainīt 

zonējumu uz mazstāvu dzīvojamo māju apbūves teritoriju, kas ļautu samazināt atdalāmo zemes 

gabalu platību, kas ir 1200 kv.m.uz vienu savrupmāju. Tas arī dotu plašāku apbūves veidu 

izmantošanu, kā rindu mājas, mazstāvu daudzdzīvokļu mājas, sabiedriskie objekti, kā sporta vai 

atpūtas laukumi. Lokālplānojums arī paredzētu vienotu ielu tīklu. Uz komiteju sagatavots 

lēmuma projekts un darba uzdevums par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu, un 

lokālplānojumu paredzēts izstrādāt tādā detalizācijas pakāpē, lai detālplānojums vairs nebūtu 

jāizstrādā. Tālāk Križanovskis skaidro darba uzdevumā un administratīvajā līgumā iekļautos 

nosacījumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jānis Zvaizne,  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Aigara Vītola -   

Papildināt Lēmuma 1.pielikumu - Darba uzdevumu ar punktu :  

4.3.23.1.28. daudzdzīvokļu namu apbūvi, gar Sauso Daugavu,  paredzēt kā atsevišķus ēku 

apjomus, kuri savstarpēji nav savienoti, 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem saskaņā ar darba 

uzdevumu nekustamajiem īpašumiem “Arumiņi”, “Līdakas”, “Jaundaugavas”, 

“Augstkalni”, “Lankas”, “Ķilp-Pundiņi-1”, “Samantas”, “Cigoriņi” un, “Ķilp – Pundiņi”. 

Lēmums pielikumā.  
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13. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:48:17) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols - jautājums ir par lokālplānojuma izstrādi nekustamajā 

īpašumā Dienvidi, kur pašvaldība izvirzīja prasību - nenoasfaltēto pašvaldības ceļa daļu līdz 

piekļuvei īpašuma jānoklāj ar cieto segumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra lēmumā Nr.12 “Par 

lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā īpašumā 

„Dienvidi”, Baldones pagastā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

14.jautājums ar balsojumu izslēgts no sēdes darba kārtības. 

 

15. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:51:02) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šis un nākamais jautājums ir saistīti un tos rosinājis SIA 

“Lautus”. Jautājumu jau izskatīja kādā no Attīstības komitejas sēdēm un šis jautājums ir par 

detālplānojuma Gurnicas grozījumiem ar mērķi paplašināt uzņēmuma darbību. Šai sakarā radās 

jautājums, kādu ietekmi uz vidi šī darbība atstās, un vai pašvaldība var uzlikt kaut kādus 

ierobežojumus. Kopā visu pārrunājot, darba uzdevumā iekļauta prasība, kas aizliedz uzglabāt 

vai pārstrādāt sprādzienbīstamas vielas, infekciozas vielas un radiokatīvos atkritumus, bet visu 

pārējo būtu pieļaujams savākt un pārstrādāt. Viņš skaidro sīkāk par atkritumu klasifikāciju un 

darbībām, kādas uzņēmējs vēlas attīstīt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Gurnicas” grozījumu izstrādi – nekustamajā īpašumā 

“Gurnicas”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  
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16. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:53:55) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šajā gadījumā teritorija, kurai vēlas izstrādāt 

detālplānojumu, atrodas līdzās iepriekš apskatītajam īpašumam, un arī šajā īpašumā SIA 

“Lautus” vēlas paplašināt savu atkritumu apsaimniekošanas darbību. Arī šajā darba uzdevumā 

iekļauta prasība kas aizliedz uzglabāt vai pārstrādāt sprādzienbīstamas vielas, infekciozas vielas 

un radiokatīvos atkritumus, kā arī nedrīkstēs veidot atkritumu apglabāšanas poligonu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ineta Lazda, Juris Križanovskis, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Ineta Lazda), "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajam īpašumam “Vectēraudi”, Ķekavas 

pagastā, 0.94 ha platībā, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

17. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:58:48) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – nekustamais īpašums pieguļ autoceļu  A5 un A7 krutojumam. 

Jau 2021.gadā īpašnieks lūdza atļauju izstrādāt detālplānojumu ar mērķi veidot degvielas 

uzpildes staciju, bet tajā laikā Latvijas valsts ceļi nedeva atļauju veidot pieslēgumu nevienam no 

autoceļiem, tāpēc šī iecere tika nobremzēta. Šobrīd ir indikācijas, ka Latvijas valsts ceļi varētu 

pārskatīt savu lēmumu, tāpēc īpašnieks atgriezies pie savas ieceres realizācijas. Attiecībā uz 

kanalizāciju ir prasība veidot izsmeļamos krājrezervuārus, vai veidot bioloģiskās attīrīšanas 

ietaises, kas atbilstu Ministru kabineta nosacījumiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu Nr. D-2021-16, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2021.gada 22.aprīļa lēmumu Nr. 17. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam “Teiksmas”, Odukalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” 

jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  
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18. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:01:18) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – nekustamais īpašums atrodas Ķekavas pilsētā pie autoceļa 

V6 un tas robežojas ar jau uzsākta detālplānojuma Mašēni teritoriju, par ko komiteja lems 

nākamajā jautājumā. Īpašnieks vēlas izstrādāt detālplānojumu ar mērķi īpašumu sadalīt 

savrupmāju un dvīņu māju apbūvei. Ņemot vērā, ka pagājušajā komitejā deputāti izskatīja 

iespēju nodrošināt centrālos tīklus par autoceļu V6, tomēr secināja, ka finansiālu iespēju šādam 

projektam  nav, tad darba uzdevums paredzēs lokālās kanalizācijas un ūdensapgādes  sistēmas. 

Tomēr, ja pašvaldība izbūvēs centrālos tīklus, tad saglabājas prasība obligāti šiem tīkliem 

pieslēgties. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Karūnas”, Ķekavā, savrupmāju 

un/vai dvīņu māju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

19. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:04:05) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – īpašums Mašēni  ir 22 ha liels, kuram lēmums par 

detālplānojuma izstrādi jau pieņemts, tomēr īpašnieks vērsies pašvaldībā un lūdzis līdzās 

izsmeļamajām bedrēm paredzēt veidot bioloģiskās attīrīšanas ietaises, kā arī lūdzis ļaut 

neizbūvēt centrālos tīklus detālplānojuma teritorijā. Īpašums ir liels un tajā ietilpst vairāki 

zonējumi -  mazstāvu dzīvojamās apbūves teritorija jauktas apbūves teritorija un rūpnieciskā 

zona, jo teritorija ietilspt putnu fabrikas aizsargjoslā. Križanovskis ierosina papildināt darba 

uzdevumu ar prasību, ka jāievēro detālplānojuma realizācijas kārtas, kas dotu garantiju, ja arī 

pašvaldība centrālos tīklus izbūvēs tikai pēc gadiem, tad ir iespēja, ka visas kārtas neattīstīsies 

vienlaicīgi, un dēļ pēdējās kārtas šie centrālie tīkli attīstītājam tomēr būs jāizbūvē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu Nr. D-2022-2, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2022.gada 19.janvāra lēmumu Nr. 22. “Par detālplānojuma “Mašēni”, Ķekavā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, darba uzdevuma atkārtotu izdošanu” jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  
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20. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:07:41) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts privātpersonu iesniegums saistībā ar 

detālplānojuma Mežnoras īstenošanu. Detālplānojuma teritorija atrodas pie Bērzupes ceļa uz 

robežas ar Ķekavas pagasta administratīvo teritoriju, detālplānojums izstrādāts 2009.gadā un 

tas paredz īpašumu sadalīt savrupmāju apbūvei. Tajā arī paredzēts izveidot vienotu ceļu tīklu un 

pats detālplānojums jau paredz tā realizācijas kārtību, kas nosaka, ka vispirms jāizbūvē ielas un 

komunikācijas. Attīstītāji vēlas slēgt administratīvo līgumu, kurš paredzētu detālplānojuma un 

ceļa realizāciju kārtās, sākotnēji ceļš ar grants šķembu segumu, elektrību, ārējo ugunsdzēsību, 

nodošanu ekspluatācijā un tikai pēc tam zemes sadali apbūves gabalos. Tas ir standarta 

administratīvais līgums, kāds pašlaik tiek slēgts par citu detālplānojumu realizāciju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt administratīvo līgumu par detālplānojuma “Mežnoras”, Daugmales pagasts, 

realizācijas kārtību, kurā ceļa izbūve tiek sadalīta kārtās, ar īpašniekiem K.L., J.C. un D.Š. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:10:31) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums ar lūgumu apstiprināt zemes ierīcības 

projektu. Šis un divi nākamie lēmuma projekti saistīti ar Rīgas ielas Baldonē rekonstrukcijas 

projektu, kura realizācijai nepieciešamas nelielas zemes vienības no blakus esošajiem 

īpašumiem. Grants rāda projektu un karti, paskaidrojot kādu zemes gabaliņu no zemes gabala 

Daugavas ielā 2 pievienos Rīgas ielai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu Daugavas ielā 2, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  
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22. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:12:36) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – jautājums saistīts ar papildus zemes nepieciešamību Rīgas 

ielas rekonstrukcijas projektam. Šajā gadījumā tiek nodalīta tā daļa zemes, kas saistīta ar ietvi.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 91, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:14:34) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šajā gadījumā atdala mazu daļu no Lauku ielas, tas 

nepieciešams, lai pie apļa izveidotu nelielu saliņu un Lauku ielas daļa vajadzīga, lai šī saliņa 

iekļautos Rīgas ielā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā “Lauku iela”, Baldonē. 

Lēmums pielikumā.  
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24. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:16:22) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šis zemes ierīcības projekts saistīts ar Rail Baltica projektu. 

Īpašums atrodas netāli no Vārpu ceļa. No zemes tiks atdalīta daļa pašai dzelzceļa trasei un divas 

zemes vienības paralēlajiem ceļiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajā īpašumā “Āpši”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:18:07) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – īpašums Mašenu sils ir ļoti liels ar daudzām zemes vienībām, 

tas pieder Latvijas valsts mežiem. Šī konkrētā zemes vienība atrodas pie pašvaldības Reiskatu 

ceļa, un no zemes atdalīs zemes vienību dzelzceļa trasei un otru paralēlajam ceļam ar 

apgriešanās laukumu, jo dzelzceļa trase Reiskatu ceļu pārraus. No zemes vienības paliek pāri 

liela daļa mežsamniecības vajadzībām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto  lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mašenu sils”, 

Baldones pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250020186, saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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26. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:19:49) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt 

zemes ierīcības projektu Rail Baltica trases nepieciešamībai. Īpašums robežojas ar Pilskalna 

ceļu un no tā paredzēts izdalīt vienu zemes vienību ceļa pārvadam un otru trasei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Pilskalna Mežs”, 

Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:21:43) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – īpašums atrodas Daugmales teritorijā netālu no Daugmales 

skolas, īpašnieks vēlas zemi sadalīt divās daļās, abas daļas robežojas ar pašvaldības ceļu, tāpēc 

piekļuve tām ir nodrošināta. Lēmuma projekts ir par zemes ierīcības projekta izstrādi, tomēr 

pašvaldības ceļam ir nepieciešams paplašinājums, tāpēc ir prasība ceļam nepieciešamo daļu 

izdalīt atsevišķā zemes vienībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Gaismas”, 

Daugmalē, Daugmales pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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28. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:23:24) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts iesniegums par šī īpašuma sadali, tas atrodas 

Daugmales lauku teritorijā pie Pilskalna ceļa. Īpašumu plānots sadalīt divās daļās 

perpendikulāri Pilskalna ceļam. Arī uz šī īpašuma atrodas būves un, zemi sadalot, viena būvju 

daļa paliks vienā zemes gabalā un otra daļa – otrā. Tāpat, izstrādājot projektu, ir prasība izdalīt 

atsevišķā zemes vienībā zemi pašvaldības ceļa paplašināšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Plēsumi”, Daugmales 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:25:16) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – jautājums skar Baložu pilsētu Lāču ielu. Saņemts divu 

privātpersonu iesniegums, kurā viņi lūdz atļauju uzsākt zemes ierīcības projektu ar mērķi sadalīt 

kopīpašumā esošo Lāču ielas daļu, tādējādi, lai katram piederošā ielas daļa robežotos ar viņa 

īpašumu un izbeigtos kopīpašums. Šobrīd vēl nav runa par ielas nodošanu pašvaldībai. 

Jautājumu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Lāču iela, Baložos, 

sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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30. 
Par lietošanas mērķu noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:29:25) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – nekustamais īpašums pieder pašvaldībai, un pašvaldība ir 

noslēgusi zemes nomas līgumu ar telekomunikāciju operatoru par zemes nomu. Lai šo līgumu 

ierakstītu zemesgrāmatā, tad nomas zemei jāpiešķir lietošanas mērķis. 

Jautājumu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne, Juris Jerums.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J. Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Aigara Vītola -   

Lēmumprojekta lemjošās daļas 3.2.punktu izteikt: 

3.2. SIA “TelPro”, Gustava Zemgala gatve 71, Rīga, LV-1039 un Santai Helēnai Grūbei 

uz epastu:  santa.grube@telpro.lv, 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" 

– nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
J. Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt nekustamā īpašuma “Tomuļi”, Daugmales pagastā, dalīto lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par lietošanas mērķu noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:50:46) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – jautājums ir par īpašumu, kas atrodas pie Sūnupēm, nesen 

dome apstiprināja zemes ierīcības projektu zemes daļai un tas ko īpašnieks tagad lūdz ir 

nostiprināt apbūves tiesības daļai no vienas zemes vienības, kas saistīts ar to, ka zeme nodota 

nomā un nomnieks vēlas nomas līgumu nostiprināt zemesgrāmatā, tāpēc nepieciešams šai zemes 

daļai piešķirt lietošanas mērķi. 

Debatē Juris Jerums.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

mailto:santa.grube@telpro.lv
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma “Žeberi” zemes vienības daļai 1,94 ha platībā noteikt nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

32. 
Par dalību projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:54:53) 

Par jautājumu ziņo Rihards Gorkšs - Projekta vadošais partneris ir Pļavniekkalna sākumskola, 

projekta partneri: Fitīdas pamatizglītības direktorāts (Grieķija), Igor Vitale International srl 

(Itālija). Projekta mērķis ir veicināt pamatskolēnu izpratni par lauksaimniecības pārtikas 

aktivitātēm saistībā ar vides jautājumiem un to ietekmi uz klimata pārmaiņām. Projekta 

rezultāti: izveidoti 4 komiksi par lauksaimniecības pārtikas ietekmi uz vidi, 4 mini-spēles, 

psihometrijas tests un 3 darbnīcas skolotājiem. Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 

60 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Pļavniekkalna sākumskola” paredzētais 

finansējums ir EUR 23 800,00, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 100%. 

Jautājumu sadaļā piedalās Inga Biļko, Valts Variks.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas projekta “MiniEduAgri” īstenošanu Pļavniekkalna 

sākumskolā. 

Lēmums pielikumā.  
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FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

39. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:59:20) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Saskaņā ar Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas 

nolikuma 11.punktu, komisijas sastāvā ir 5 komisijas locekļi. Nolikuma 25. punkts nosaka, ka 

gadījumos, kad komisijas loceklis bez attaisnojoša iemesla sistemātiski nepilda komisijas locekļa 

pienākumus, komisijas lēmumus vai komisijas priekšsēdētāja rīkojumus, kā arī, ja vairāk kā trīs 

reizes pēc kārtas bez attaisnojošiem iemesliem nepiedalās komisijas sēdēs, tad komisijas 

priekšsēdētājs ir tiesīgs ierosināt pašvaldības domei izslēgt komisijas locekli no komisijas 

sastāva. Simbolikas komisijas priekšsēdētāja iesniegusi ziņojumu (reģistrēts pašvaldībā 

2023.gada 4.septembrī), norādot, ka viens no Simbolikas komisijas locekļiem nav piedalījies 

sešās komisijas sēdēs, kā arī nav informējis par neierašanos piecās no tām. Sagatavotajā 

lēmumpojektā  Ķekavas novada pašvaldība lemj par komisijas locekļa izslēgšanu no  Simbolikas 

komisijas, kā arī  Ķekavas novada pašvaldības aicinājusi pieteikties darbam kandidātus Ķekavas 

novada pašvaldības Simbolikas komisijā ar pieteikšanās termiņu līdz 2024.gada 2. februārim, 

līdz noteiktajam pieteikšanās termiņam Ķekavas novada pašvaldībā ir saņemti pieci kandidātu 

iesniegumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Andris Vītols, Jānis Zvaigzne, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks, Karina Putniņa, Andis Adats.  

Debatē Andris Ceļmalnieks, Karina Putniņa, Andris Vītols, Elīna Rasnace, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums.  

J. Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.  

 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. priekšlikums no Elīnas Rasnaces -   

Uzdot administratīvajai pārvaldei veikt pārbaudi par to, vai A. Adatam ir sūtīti un adresāts 

ir saņēmis paziņojumus par komisijas sēdēm un izskatīt jautājumu Drošības komitejā.  Līdz 

pārbaudes rezultātiem atlikt jauna komisijas locekļa apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 8 

(Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Indra Priede, Ineta Lazda), 

"Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt.  

 

Arnolds Keisters izsakās par balsojumu - balsojumā nepiedalījās, jo A. Adatu kā komisijas 

locekli uz Simbolikas komisiju virzīja A. Keisters.  
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2. priekšlikums no Andra Vītola -   

No lēmumprojekta izslēgt vārdus: "Administratīvais akts stājas spēkā ar brīdi, kad tas 

paziņots adresātam. Administratīvo aktu var pārsūdzēt Administratīvās rajona tiesas Rīgas 

tiesu namā Baldones ielā 1A, Rīgā, LV-1007, viena mēneša laikā no tā spēkā stāšanās 

dienas.", 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters) , 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 J. Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Elīna Rasnace, Karina Putniņa), "Nepiedalās" 

– 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izslēgt Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas locekli A.A. no komisijas 

sastāva, un ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas locekļa amatā Z.O-

Š. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti izsakās par balsojumu. 

Juris Jerums -  atbalstīja E. Rasnaces priekšlikumu, bet šis priekšlikums vairākuma balsis 

atbalstu neguva, līdz ar to, balsoja  par izvirzīto kandidāti.  J.Jerums uzskata, ka kandidāte ir 

spēcīga un zinoša savā jomā.  

Elīna Rasnace –  no balsojuma atturējās, jo uzskata, ka iepriekšējais kandidāts tika nekorekti 

izlēgts no Simbolikas komisijas sastāva.  
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40. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:44:14) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Ar 2023.gada 23.novembri deputātes pienākumus Ķekavas 

novada domē ir atsākusi pildīt Elīna Rasnace, uz kuras prombūtnes laiku deputāta pienākumus 

pildīja Ints Vancāns. Ķekavas novada pašvaldībā ir saņemts Elīnas Rasnaces 2024.gada 

7.februāra iesniegums kurā tiek izteikta piekrišana tikt ievēlētai komisijas sastāvā.  

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Juris Žilko.  

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas, un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Elīna Rasnace), 

"Nepiedalās" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par domes priekšsēdētāja, 

priekšsēdētāja vietnieku, domes deputātu, pašvaldības izpilddirektora un institūcijas 

vadītāju ētikas normu pārkāpumiem locekļa amatā Ķekavas novada pašvaldības domes 

deputāti Elīnu Rasnaci. 

Lēmums pielikumā.  

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks – pasakās deputātiem par E. Rasnaces ievēlēšanu 

Ētikas komisijas sastāvā,  aicina gatavoties darbam.  

 

Sēdi slēdz 2024. gada 15. februārī plkst. 17:50 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Domes priekšsēdētāja 1.vietnieks:  (2PARAKSTS) Andris Vītols.  

 

 

Sēdes protokolētāja:    (3PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 


